
 

AGENDA STYRELSEMÖTE, INGELSTAD IBK 

2017-10-30 

 
Datum: 2017-10-30, kl. 18:00-19:30 Plats: Furulidsvägen 23  
Närvarande: Anders Karlsson, Marie Hammarstedt, Lotta Flinck, Lotta Kidell, Fredrik Albrekt,  
 Björn Claesson, Peter Hildingsson 
Frånvarande: Viktor Gustavsson 

 

AGENDA 
 
1. Inledning (ordförande) 

Anders Karlsson öppnat mötet.  
 

2. Val av person för justering av protokoll 
Lotta Kidell vald till justeringsperson för mötesprotokollet. 
 

3. Genomgång föregående protokoll 
 
2017-09-24 Protokoll konstituerande styrelsemöte:  
Inga kvarstående åtgärder i protokollet som inte åtgärdats. Protokollet stängs.  
 
2017-09-24 Ordinarie styrelsemöte:  
Anders kollat upp vad som gäller avseende försäkring för yngsta laget när de inte betalar 
träningsavgift och licens inte köps in. Förbundet rekommenderar inte försäkring för de som 
saknar licens. Andra försäkringar finns normalt från annat håll. Beslöt 171030 att IIBK 
förtydligar detta för IIBK-medlemmar genom justera/komplettera texten på sidan Avgifter på 
klubbsidan (PH ansv för textjustering) 
 
Uppgift om aktuella spelare i U-laget som ska ges  särskild avgift/taxa denna säsong 
kommunicerats till Marie.  
 
I övrigt inga kvarstående åtgärder i aktuellt protokoll, vilket därmed stängs.  
 

4.  Ekonomi 
a. Ekonomirapport (kassör) 

Alla lag är fakturerade avseende avgifter för säsong 2017/2018.  
Inga betydande förändringar mot beslutad budget.  
Arbete pågår för övergång till systemstöd för bokföring via Visma.  
 

b. Sponsring 
Sponsorläget är gott dels med en del nya sponsorer dels att pris för sponsring höjts 
detta året. Utifrån påskrivna sponsoravtal samt inkomna belopp för sponsoravtalet är 
bedömningen att intäkter för sponsring jmf m. fg. år ökar med ca 30 tkr.  
 

c. New Body  
Lotta F informerat om att försäljningen detta året ökat jmf. m. fg år med +500 pkt, 
trots att förra året hade en lyckad försäljning. Totalt ca 2000 NB-paket sålda. 
Utlämning sker närmaste dagarna med Uråsa Maskinaffär som utlämningsställe. Info 
om uthämtning och inbetalning kommunicerat via klubbsidan + utskick.  
 
Fredrik flaggat för att en del föräldrar med fler barn av enkelhet kan ha sålt tillräckligt 
antal men utifrån ett barns inloggning. Tänk bara på att vid prisutdelning för mest sålda 
paket att kontrollera de i topp om de ska delas med försäljning på fler barn än ett.  
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d. Diverse försäljning  

Bingolotto-försäljning snart på gång för uppesittarkväll. Denna gång gå ut och 
inventera behovet hos föräldrar istället för bara säga 3 st per spelare. Peter hjälper 
Lotta F med att ta fram textmaterial och kommunicera ut detta via laget.se  
 

e. SISU 
Anders tagit upp möjligheter att förenkla SISU-rapporteringen. Bakgrunden är att flera 
upplevt att Idrottonline är krångligt. Förslag att göra på gammalt sätt genom att fylla i 
papper som sedan scannas och skickas in. Anders plockar fram blanketter för SISU-
rapportering.  
 

5. Rapport för klubblagen 
a. A-lag & U-laget 

A- och U-lag igång. Funkar bra trots speciallösning för U-laget denna säsong. 5-6 
spelare som endast spelar i U-lag.  
 

b. Ungdomslag  
Alla ungdomslag kommit igång och verksamheten rullar på.  
 

c. Barn födda 2012 
Förfrågningar kring om/när barn födda 2012 kan komma igång. För att starta upp 
behövs dels halltid dels engagerade föräldrar som ledare. Då tillgängliga halltider i 
Ingelstad sporthall är näst intill obefintliga på rimliga tider beslöts på mötet att vid 
uppstart av 2012:or sker träning i Lantbruksskolans träningshall. Inga beslut kan tas fn. 
om/när uppstart kan ske pga bägge nämnda delar måste vara lösta. Anders Kollar 
vidare på detta.  
 

6. Hallfrågor 
a. Rapport från hallmöte hyresgäster & Arenaservice 

Möte hållits av Arenaservice dit alla hyresgäster bjudits in. Med på mötet var IIBK, 
Dackegymnasterna, IFK Växjö. Dessvärre var inte Ingelstad skola och IIK 
representerade, vilket gjorde mötet lite uddlöst. Anders framfört våra önskemål med 
större gemensamt ansvar där inte bara IIBK som får ta stort ansvar. Även andra 
detaljsaker framförda även i detta forum (solskydd m.m.) 
 

b. Kiosken 
Lotta K och Marie går igenom sortimentet i kiosken.  
Lotta K vill få till kvittenslista för bättre koll på nycklar.  
- Peter H ta fram mall för kvittenslista samt hjälper Lotta med nyhet om insamling 
kvittenser.  
- Lotta K tillser att kvittenslista sjösätts och upprätthålls. 
 

c. Städning 
Oklart om helgstädning sjösatts av Arenaservice. IIBK hjälpt Arenaservice att skicka ut 
info om att Arenaservice söker person som vill utföra detta. IIBK ställt frågan men fn. 
ingen återkoppling till IIBK om det startats och ingen vid sittande möte stött på ”bevis” 
på att helgstädningen är igång.  
 

d. Övrigt 
Ansvaret för tömning kärlen ”Kvarglömda flaskor” resp. ”Kvarglömda kläder” är f.n. 
oklart vilket syns på ibland överfulla kärl.  
 
Diskussion och funderingar om avtal med Pantamera kan vara en bra lösning för pant i 
anslutning till kiosken. Marie kollar upp detta.   
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7. Material och utrustning 

a. Nuläge materialleverantör Stadium 
Varit strul med leveranser av material/kläder med nya materialleverantören Stadium. 
Utprovningen av profilkläder/träningsoveraller uppe i sporthallen funkat mindre bra. 
Även visst material såsom kläder i vissa normala storlekar har helt saknats. Fn. kan IIBK 
inte göra särskild åtgärd men genomför uppföljning/avstämning med Stadium senare 
under säsongen (Fredrik och Anders ansvariga) 
 

b. Inventering material och träningsutrustning 
Fredrik informerat om att vi i IIBK avser genomföra inventering av matchställ samt 
målvaktskläder så vi har bättre översikt av tillgängligt material. Info ut till ledarna inom 
ort via laget.se. Önskemål även om att i varje lag ska det finnas en materialansvarig 
som blir kontaktperson för Fredrik A som är övergripande materialansvarig i IIBK.  
 

8. Diverse aktiviteter (utbildningar, ledarträffar, m.m.) 
a. Planerade aktiviteter för föreningsutveckling 

Plan finns på genomförande av föreningsutveckling tillsammans med SmIBF. Anders 
kommer ut med info om detta inom kort.  
 

b. Ansvarsfördelning genomförande spontaninnebandy 
Spontaninnebandyn har startat upp. Två tillfällen genomförda och ett ställdes in pga 
kollision med disco. Peter och Marie flaggat för att man fått jobba mycket för att få till 
ansvariga föräldrar på plats. Liten respons från samtliga inkl. att sprida info vidare. 
Förhoppningen är att få andra föräldrar än just ledare att kunna ta vuxenansvar vid 
dessa tillställningar. Beslöt på mötet att vid fördelar ut till resp. lag att de tillser att 
bemanna tillfällena för spontaninnebandyn enl. plan som läggs fast. Nästa tillfälle 
2017-11-03 bemannas av F05/06. Ledare i aktuellt lag får tillse att få hjälp av sin 
föräldragrupp att bemanna med minst 2 vuxna.  
Peter kommunicerar ut ansvarsfördelning om spontaninnebandy till ledare.  
 

c. Nybörjarinnebandy 
Anders informerat om idé att erbjuda innebandy för nyankomna personer. Anders 
kollar vidare om möjligheter.  
 

9. Övriga frågor 
Anders informerat om dialog mellan IIBK och Vipers. Bl.a har IIBK fått inbjudan från Vipers till 
den 14/12. Anders återkommer med mer info längre fram.  
 
Diskussion om medlemsfest under säsongen. Till våren planeras IIBK:s 30-årsfest.  

 
10. Beslut tidpunkt för nästa möte 

På mötet beslöts att nytt datum bestäm genom förfrågan via Facebook-grupp såsom tidigare.  
 

11. Mötet avslutas 
Ordförande Anders avslutat mötet. 

 
Protokollet upprättat av Peter Hildingsson 2017-11-04.  

Protokollet justerat av Lotta Kidell 2017-11-05. 


